
   

DJEČJI VRTIĆ LEKENIK 

Lekenik, 20. siječnja 2025. 

IZVOD IZ ZAPISNIK 

sa 10. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Lekenik održane dana 20. siječnja 2025. godine 

održane prostoru vjećnice Općine Lekenik, na adresi Zagrebačka cesta 44, Lekenik  

Saziv na 10. sjednicu Upravnog vijeća je poslan elektroničkim putem sljedećim osobama: 

 Ljilja Dolovčak Mikočević, predsjednica Upravnog vijeća 

 Ivana Ćosić, članica Upravnog vijeća 

            Sanja Šimović, članica Upravnog vijeća 

 Ivana Kahlina, članica Upravnog vijeća 

 Katarina Belošević, članica Upravnog vijeća 

 Valentina Škrljac Dolački, članica Upravnog vijeća 

 Mario Čović, član Upravnog vijeća 

Iva Šegović, ravnateljica Dječjeg vrtića Lekenik 

 Lucija Vinković, pedagoginja Dječjeg vrtića Lekenik, ujedno i zapisničarka 

Odsutni: 

 Sanja Šimović, članica Upravnog vijeća 

koja se ispričala zbog nemogućnosti prisustvovanja sjednici Upravnog vijeća. 

Predsjednica Ljilja Dolovčak Mikočević predlaže sljedeći: 

 

Dnevni red sjednice 

1. Verifikacija Zapisnika s 9. elektronske sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 

Lekenik 

2. Donošenje Odluke Upravnog vijeća o izboru zdravstvenog voditelja (1 izvršitelj) 

3. Zahtjev radnice T.P. M. za sporazumnim raskidom ugovora o dodatnom  radu na 

određeno vrijeme. 

4. Odluka o odobrenju sklapanja Sporazuma o prestanku ugovora o dodatnom radu na 

određeno vrijeme. 

5. Plan nabave za 2025. godinu 

6. Razno 
   



   
Dnevni red jednoglasno se usvaja. Predsjednica Upravnog vijeća Ljilja Dolovčak Mikočević i 

ravnateljica Iva Šegović članovima vijeća predstavljaju voditeljicu računovodstva Dječjeg vrtića 

Lekenik koja se priključuje sjednici. 

 

TOČKA 1. 

Svim članovima Upravnog vijeća je prilikom saziva u materijalima priložen Zapisnik s 9. 

elektronske sjednice Upravnog vijeća te se on jednoglasno verificira. 

TOČKA 2. 

Članovima Upravnog vijeća je u sazivu dostavljena Odluka Upravnog vijeća o izboru 

zdravstvenog voditelja (1 izvršitelj). Ravnateljica objašnjava članovima Upravnog vijeća da je 

bivša zdravstvena voditeljica morala dati otkaz, ali je odmah zaposlena medicinska sestra E.M. na 

ugovor od 60 dana nakon čega je raspisan natječaj na koji se javila samo gđa. E.M 

TOČKA 3. 

Članovima Upravnog vijeća je u sazivu dostavljen zahtjev radnice T.P.M. za sporazumnim 

raskidom ugovora o dodatnom radu na određeno vrijeme. Ravnateljica obrazlaže članovima 

Upravnog vijeća kako je ranije u sazivima donesena odluka o raspisivanju natječaja za voditelja 

programa predškole na koji se javila T.P.M, koja je zbog privatnih razloga morala podnijeti zahtjev 

za sporazumnim raskidom ugovora. Ravnateljica navodi kako je unutar vrtića napravljena 

reorganizacija te da zbog toga nije raspisivan natječaj.  

TOČKA 4.  

Predsjednica prelazi na četvrtu točku dnevnog reda, nakon što nitko od članova nije imao dodatnih 

komentara vezano uz zahtjev radnice, te se jednoglasno donosi Odluka o odobrenju sklapanja 

Sporazuma o prestanku ugovora o dodatnom radu na određeno vrijeme. 

TOČKA 5. 

Predsjednica Upravnog vijeća ponovno predstavlja voditeljicu računovodstva Dječjeg vrtića 

Lekenik Senku Čihor te joj daje riječ. Senka Čihor pojašnjava članovima Upravnog vijeća Plan 

nabave za 2025. godinu. Ističe kako ove godine ima više stavaka, a razlog tome je razdvajanje 

vrste i iznosa, kao primjer navodi kako usluge osiguranja sada imaju 5 stavki. Nadalje, navodi 

kako je većina ugovora produžena, a po isticanju će se produžavati. Jednoglasno se prihvaća Plan 

nabave za 2025. godinu.  



   
TOČKA 6. 

Pod točkom razno ravnateljica ističe kako su svi zadovoljni zbog zasluženog ponovnog povećanja 

plaće u 12. mjesecu, čime je skoro sustignuta zakonska plaća, a sve zahvaljujući Osnivaču. 

Nadalje, završeni su radovi na ulazu u centralni objekt DV Lekenik, koji se obnovio zahvaljujući 

direktoru SOS Dječjeg sela i članu Upravnog vijeća Mariu Čoviću. Obavještava članove Upravnog 

vijeća kako je gotova javna nabava za izgradnju novog vrtića. Član vijeća g. Čović navodi kako je 

tijekom božićnog perioda bilo puno događaja i lijepih stvari poput dolaska kamiona Djeda Mraza 

i otvorenja klizališta. Predsjednica Ljilja prelazi na temu Sigurnosno-zaštitnog protokola u DV 

Lekenik. Ravnateljica objašnjava kako sigurnosni protokol dobro funkcionira te da su vrata 

centralnog objekta zaključana od 9 ujutro do popodnevnih sati kada krenu dolaziti roditelji, 

područni objekti su također zaključani od 9 sati.  

ZAPISNIČARKA    PREDSJEDNICA UPRAVNOG VIJEĆA 

Lucija Vinković    Ljilja Dolovčak Mikočević, mag. oec. 


